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Obec Olší 
Obecní úřad Olší 
 

Výpis 
ze zasedání zastupitelstva obce Olší 

 
Datum a hodina zasedání:   
23. 4. 2024 v 19:00 hodin v budově obecního úřadu v Olší, Olší 1 
 
Přítomni: Devět zastupitelů, 1 zastupitel přišel na schůzi před schvalováním bodu 6. 
 
1. Zahájení 
Předsedající zkontrolovala prezenci zastupitelů, zda je zastupitelstvo 
usnášeníschopné a přistoupila k programu.  
 
2.Schválení programu schůze zastupitelstva 
Do programu byl přidán bod č. 8 Nákup chlazení a kompresoru. Program byl schválen 
všemi přítomnými zastupiteli. 
 
3. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli schváleni Marie Dvořáková a Jiří Zamazal. Zápis provede 
starostka obce. 
 
4. Seznámení s Rozpočtovým opatřením č. 1/2024 

Zastupitelé byli seznámeni s Rozpočtovým opatřením č. 1/2024. 
 
5. Odkup lesního pozemku 
Zastupitelé schválili odkup pozemku parc. č. 498/2 o výměře 600 m2, lesní pozemek. 
Za cenu 50 000 Kč, všichni zastupitelé byli pro koupi pozemku. 
 
6. Partnerská smlouva s finančním příspěvkem č. 8/2024, „Mikroregion Telčsko - 
předcházení vzniku odpadů“ 
Zastupitelé schválili partnerskou smlouvu s finančním příspěvkem č. 8/2024, 
„Mikroregion Telčsko - předcházení vzniku odpadů“ a zároveň smlouvu o výpůjčce 8-
2024 s Mikroregionem Telčsko.  
 
7. Práce s bagrem v obci 
Předsedající představila návrh na úpravu krajnic u silnic a úpravu některých struh. 
Hlína by se navezla na část obecního pozemku parc. č. 33 v k.ú. Olší.  
 
8. Nákup chlazení a kompresoru 
Zastupitelé schválili nákup nového kompresoru k chlazení a nové chlazení. 
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9. Diskuze a připomínky 
V diskuzi se řešila úprava fotbalového hřiště. Pouťové sousedské posezení bude 
17.8.2024 a mše v kapličce proběhne v neděli 18.8.2024 v obvyklou dobu. Zastupitelé 
se domluvili, že se musí opětovně oslovit řezbář z Řečice, který slíbil vyrobit nový oltář 
a lavice do kapličky. Starostka byla upozorněna na kontrolu deklu na septiku za 
obecním úřadem a byl vznesen dotaz, zda obec plánuje úpravu vozovky v obci. 
Starostka se vyjádřila, že zatím úpravu vozovky neplánuje a upozornila na fakt, že by 
se při této úpravě musela opravit kanalizace pod vozovkou a případně dát vedení 
elektřiny do země. 
 
10. Závěr    
Schůze byla zakončena ve 20:00 hodin. 
 
Dne: 29. 4. 2024 
 

Starostka Mgr. Lenka Brychtová, DiS. 
 
 


